



**Claims of all types | Réclamations de toute nature**

Amount claimed \$ \_\_\_\_\_  
Montant réclamé \_\_\_\_\_

Please note that the city's liability is limited to the actual value of damaged property at the time of the incident rather than replacement costs.

Notez que la responsabilité de la Ville se limite à la valeur actuelle d'un bien au moment de l'incident, et non au coût de remplacement.

**If you have already reported the incident to an employee of the City of Bathurst  
Si vous avez déjà signalé l'incident à un employé de la Ville de Bathurst**

Employee's name \_\_\_\_\_ Date \_\_\_\_\_  
Nom de l'employé(e) \_\_\_\_\_

I affirm that all declarations are true to the best of my knowledge, and I understand that this investigation may result in the partial or complete denial of my claim.

Je certifie que, autant que je sache, toute déclaration est vraie, et je comprends que celle-ci peut résulter dans le rejet partiel ou complet de ma réclamation.

Signature \_\_\_\_\_

Date \_\_\_\_\_  
(YYYY / MM / DD) (AAAA / MM / JJ)

To send by email: [claims@bathurst.ca](mailto:claims@bathurst.ca)  
Pour envoi par courriel: [reclamations@bathurst.ca](mailto:reclamations@bathurst.ca)